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VERSLAG  
VERGADERING COMMISSIE 1  

van woensdag 19 september 2012 om 19:30 uur 

 
Aanwezig: Daniëls Tom - voorzitter 
De Wachter Eddy, De Busser Karel, Bax Bas, De Wilde Tine, Meeus Paul, Houet Eva, Reniers Peter - raadsleden 
Stijnen Francis - burgemeester 
Van Rompuy Jan - commissiesecretaris 
Verontschuldigd: Anaf Hannes, De Heldt Leo - raadsleden 
 
Waren eveneens aanwezig 
Clara Calis – gemeenteraadslid in vervanging van Hannes Anaf, 
Vincent Diels – gemeenteraadslid in vervanging van Leo De Heldt, 
Karolien Van den Broeck – mobiliteitsambtenaar, 
Roger Leys – hoofdcommissaris van politie, 
Bob Raets – preventieambtenaar, 
Burgers en Pers. 
 
Welkom 
Voorzitter Tom DanIêls heet iedereen van harte welkom.  
 
Goedkeuring verslag vorige vergadering 
Het verslag van vorige vergadering wordt goedgekeurd. 
 
Brandweer: aangepaste intentieverklaring tot samenwerking nieuwe hulpverleningszone 4 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft burgemeester Francis Stijnen toelichting bij dit punt. 
 
Aanvullende reglementen op de politie van het wegverkeer 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Karolien Van den Broeck toelichting bij dit punt. 
Paul Meeus vraagt waarom het parkeren voor vrachtwagens ter hoogte van de Vuurkruisenstraat gebleven is 
ondanks het feit dat de buurt hierover klaagt. De klachten gaan voornamelijk over het warm draaien van motoren. 
Paul Meeus vraagt alsnog dit te willen herzien. 
 
Veiligheidsanalyse zomermaanden 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage geeft hoofdcommissaris Roger Leys toelichting bij dit punt. Hij merkt op dat het 
een rustige zomer is geweest op en rond de Grote Markt. 
Hij ziet hiervoor een viertal redenen: 

- toezicht op het uitgangsleven 
- een café op de Grote Markt werd gesloten 
- bewakingscamera’s (zowel preventief als voor identificatie) 
- GAS-boetes en plaatsverboden 

Eva Houet vraagt of het cliënteel van de gesloten café zich dan niet verplaatst heeft. 
Tot op heden werd er nergens geen verhoogde overlast waargenomen. 

 
Vraag van raadslid Paul Meeus: aanpak diverse vormen van overlast aan het Merodecenter 
Paul Meeus licht zijn vraag toe en heeft zelf vastgesteld dat er aan het Merodecenter veel agressie, dronkenschap, 
vechtpartijen, lawaaihinder, wildplassen en vuilnis aanwezig is. 
Verder merkt hij op dat dit gegeven zich uitbreidt tot de hele buurt tussen Merodecenter en station. Paul Meeus is 
van mening dat meer patrouilleren hier zeker is aangewezen. Hij vraagt hoe er zal worden opgetreden. 
De aanwezige syndicus van het Merodecenter en enkele aanwezige bewoners treden Paul Meeus bij en geven een 
gelijksoortig verhaal. Zij voelen zich na 22 uur niet meer veilig. Tevens klagen de buurtbewoners over de vilgens 
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hen illegale parking achter het Merodecenter waar niets wordt aan gedaan. Ze merken tevens op dat ze de 
beloofde straathoekwerker nog nooit gezien hebben en wachten op een toegezegde evaluatievergadering. 

Burgemeester Francis Stijnen deelt mee dat alle klachten steeds doorgegeven worden aan politie en 
preventie. Hij stelt dat veiligheid een maatschappelijk probleem is waaraan gewerkt wordt via een 
bepaalde procedure (eerst preventief en als dit niet helpt zal opgetreden worden). Ook het zwerfvuil is een 
probleem maar is niet enkel een probleem van deze buurt maar van de gehele stad. Ook hieraan wordt 
gewerkt. 
Bob Raets geeft aan de hand van een ppt (zie bijlage) een kort overzicht van de manier van werken. 
Roger Leys besluit dat de periode van preventie voorbij is en er meer repressief zal worden opgetreden. In 
het verleden lag de actie op de Grote Markt, Zegeplein en Herentalsstraat maar de problemen hebben zich 
blijkbaar nu verschoven naar de Merodelei. Het gebruik van een verplaatsbare camera staat op de 
planning en er zal op dezelfde manier worden opgetreden als op de Grote Markt, namelijk een zichtbare 
en onzichtbare aanwezigheid. 

Paul Meeus vindt dat het inderdaad nodig is dat aan de burger een signaal wordt gegeven dat er tegen dit alles 
opgetreden wordt. 
Een burger vraagt waarom er niet meer identiteitscontroles kunnen gebeuren. 

Zulke controles wekken vaak wrevel bij jongeren. Aangezien de doelgroep gekend is, kan ook gerichter 
opgetreden worden. 

De syndicus van het Merodecenter vraagt of er niet kan gepraat worden met de eigenaar van het achterliggende 
gedeelte. 
Een bewoner vraagt of beelden van camera’s op privé-eigendom mogen gebruikt worden bij het indienen van een 
klacht. 

Deze beelden mogen inderdaad gebruikt worden. Vooraleer camera’s te gebruiken heeft men wel een 
meldingsplicht bij de privacycommissie en moet men de wettelijk vastgestelde regels volgen. 

Een bewoner van de Merodelei is van mening dat het probleem rond het Merodecenter de concentratie van 
allochtonen op een kleine plaats als oorzaak heeft. Volgens hem is er maar één oplossing, namelijk deze 
concentratie te verminderen. 
 
Punten agenda gemeenteraad 
Er zijn geen extra punten met betrekking tot de agenda voor de gemeenteraad. 
 
Uit het college 
Er zijn geen punten met betrekking tot deze commissie. 

 
Varia 
Eva Houet vraagt zich af hoe het kan dat iemand een appartement verhuurt aan een koppel met vier kinderen en 
men in het bevolkingsregister negen personen inschrijft zonder dat de eigenaar hiervan kennis heeft. 

Bij een aankomstverklaring moet de betrokkene een adres opgeven waarop de betrokkene dan wordt 
ingeschreven. De stad moet de eigenaar van het gebouw hiervan niet in kennis stellen. 

 
 
Jan Van Rompuy   
commissiesecretaris  
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Vergadering Commissie 1Vergadering Commissie 1

woensdagwoensdag

19 september 201219 september 2012

Agenda 

- Goedkeuring verslag vorige vergadering

- Brandweer: aangepaste intentieverklaring samenwerking 

hulpverleningszone 4

- Aanvullende reglementen politie wegverkeer

- Veligheidsanalyse zomermaanden

- Vraag van raadslid Paul Meeus: aanpak diverse vormen 

van overlast aan Merodecenter

- Punten agenda gemeenteraad

- Uit het college

- Varia

Brandweer : aanpassing intentieverklaring

• intentieverklaring tot samenwerking met nieuwe hulpverleningszone

– werd goedgekeurd in GR  29 juni 2009

– oprichting TaskForces (operationele prezone) met OFF van Hoogstraten, 

Kasterlee, Ravels & Turnhout

• nu aanpassing (uitbreiding) van deze intentieverklaring (= bijlage)

– aanwerving van 3 brandpreventieconsulenten voor de zone 

• 1 FTE � Turnhout, 1 FTE � Hoogstraten, 1 FTE � Ravels/Kasterlee 

– gemeenten betalen loonkost terug aan de zone

– prestaties van de officieren ten dienste van de zone (hervorming)

– zone betaalt de loonkost terug aan de gemeente

!  Voordelen :

– pragmatische, doch ‘eerlijke’ regeling

– zonaal beleid, uniformiteit, vergoeding evenredig met prestaties

Hollandsestraat

Parkeren langs kant van de woningen.

Aansluiting aan nieuwe fiets- en voetgangersweg naar de fietsbrug.

Plateau ter hoogte van de aansluiting bij de fiets- en voetgangersweg. 

Parking Hannuit

Betalend parkeren voor personenwagens op zuidelijk deel.

Gratis parkeren voor bussen op noordelijk deel.  

Parkeren R13 & Steenweg op Zevendonk

Aanduiding van parkeerplaatsen voor auto’s.

Aanduiding van parkeerplaatsen voor personen met een handicap.
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Veiligheidsanalyse zomermaanden
Inhoud: afpersing, diefstal met geweld of bedreiging, grijpdiefstal van een handtas 

met geweld, winkeldiefstal met geweld,…
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Evolutie diefstal met geweld (TU, 2009-2012)
Opm: cijfers lopen tot 19 sep 2012
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Veiligheidsanalyse zomermaanden
Inhoud: afpersing, diefstal met geweld of bedreiging, grijpdiefstal van een handtas 

met geweld, winkeldiefstal met geweld,…
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Diefstal met geweld (2009-19sept2012)
Uitgezonderd winkeldfst & dfst in woning met geweld
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Vraag van raadslid Paul Meeus:

aanpak diverse vormen van overlast aan het 

Merodecenter

Doel = gewicht geven aan ernst van overlast door 

middel van 

1. Contact met melder(s)

2. Contact met minstens 1 extra bewoner uit directe 

omgeving

3. Opvragen van meldingen en pv’s bij lokale politie

4. Vaststellingen door wijkagent

5. Vaststellingen door gemeenschapswachten

6. Informatie van derden (facultatief) 

Vaste procedure bij meldingen rond overlast 

- Beperkt zwerfvuil door volle vuilbakken

- Nachtlawaai storend voor een aantal mensen 

- Wildplassen door beperkte groep storend voor 

vele mensen 

- Dubbel parkeren 

Probleem 

Zeer korte termijn :  

Opdracht te geven aan politie om na 21 u.  te voet 

aanspreken van doelgroep inzake nachtlawaai, wildplassen 

en dubbel parkeren. Indien mogelijk : verbaliseren

Korte termijn :  

- Voorzien van latjes op de vuilbakken om oneigenlijke 

gebruik tegen te gaan 

- Zitbanken laten staan 

- Inschakelen van de zorgsector : ‘De lange gaanck’ 

- Gesprek met doelgroep 

Langere termijn : 

- Urinoir aan het station voorzien 

- (+ Voorzien van mobiele camera) 

Aanpak : advies aan college 18/08/2011   
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- Vraag naar weghalen van zitbanken : negatief 

advies

- mogelijke verschuiving van probleem naar andere zitbanken

- witte betonnen blokken doen ook dienst als zitplaats

- zitbanken worden ook door andere mensen gebruikt dan 

‘doelgroep’ 

Aanpak : advies aan college 18/08/2011   Punten agenda gemeenteraad

Er zijn geen bijkomende punten mbt deze commissie

Er zijn geen punten mbt deze commissie

Uit het collegeUit het college VariaVaria

…


